

**VILLAGE OF TIDE HEAD
SPECIAL MEETING
May 19, 2022**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Deputy Mayor Comeau at 7:00 P.M. in the Tide Head Council Room.

ATTENDANCE

Deputy Mayor Maurice Comeau
Councillor Donna Fugere
Councillor Tom Gallant
Administrator Angie Irvine

ABSCENTE

Mayor Allan Dickson

APPROVAL OF AGENDA

It was moved by Councillor Fugere and seconded by Councillor Gallant to approve the agenda as circulated. Motion carried.

DISCLOSURE OF INTEREST

None

Employees for the Maintenance Department

Full time position

It was moved by Councillor Fugere and seconded by Councillor Gallant to hire Sebastien Raymond as the new full time employee for the maintenance department. Deputy Mayor Comeau noted this is a replacement for Robert Aubé who left a few weeks ago. Motion carried.

Seasonal position

It was moved by Councillor Gallant and seconded by Councillor Fugere to hire Keegan White as seasonal employee for the maintenance department for the summer 2022. Deputy Mayor Comeau noted this position is due to the work overload with all the

**VILLAGE DE TIDE HEAD
RÉUNION SPÉCIALE
Le 19 mai 2022**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE
BIENVENUE**

Le Maire suppléant Comeau assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 19h00 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

PRÉSENCES

Maurice Comeau, Maire suppléant
Donna Fugere, Conseillère
Tom Gallant, Conseiller
Angie Irvine, Administratrice

ABSENT

Allan Dickson, Maire

APPROBATION DE L'ORDRE DU JOUR

Il est proposé par la Conseillère Fugere et appuyé par le Conseiller Gallant d'approuver l'ordre du jour tel que distribué. Proposition adoptée.

RÉVÉLATION DE CONFLIT D'INTÉRÊT

Aucun

Employés pour le département de maintenance

Poste à temps plein

Il est proposé par la Conseillère Fugere et appuyé par le Conseiller Gallant d'engager Sebastien Raymond comme nouveau employé à temps plein pour le département de maintenance. Le Maire suppléant Comeau note que celui-ci est le remplacement pour Robert Aubé qui a démissionné quelques semaines passées. Proposition adoptée.

Poste Saisonnier

Il est proposé par le Conseiller Gallant et appuyé par la Conseillère Fugere d'engager Keegan White comme nouveau employé saisonnier pour le département de maintenance pour l'été 2022. Le Maire suppléant Comeau note que ce poste est dû à

additional projects this summer. Motion carried.


la surcharge de travail avec tous les projets supplémentaires cet été. Proposition adoptée.

ADJOURNMENT

The meeting adjourned at 7:05 P.M.

LEVÉE DE LA SÉANCE

La séance est levée à 19h05.



Maurice Comeau
Deputy Mayor/Maire suppléant



Angie Irvine
Administrator/Administratrice